
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

ÅRSMØTE 25.10.2014 

Daumannsholen skytebane 

 

ÅRSMELDING 2014 



ÅRSMELDING 2014 
 
Følgende personer har i perioden innehatt verv: 

Styret Valgt: På valg: 

Formann (1 år) : Jan Fredriksen 2013 2014 

Nestformann (2 år) : Harry Schaug 2012 2014 

1. styremedlem (2 år) : Jørn Kåre Ingjer 2012 2014  

2. styremedlem (2 år) : Arne Spjelkavik 2012 2014 

Kasserer (2 år) : Torstein Schaug-Pettersen 2013 2015 

Ungdomsleder (2 år) : Tove Mette Gammelmoe 2013 2015 

1. vara styremedlem (1 år) : Jan S Johansen 2013 2014 

2. vara styremedlem (1 år) : Olav Solstrand 2013 2014 

3. vara styremedlem (1 år) : Tom Schaug 2013 2014 

 

Jegerutvalg 

Formann (1 år) : Kjetil Bjørdal 2013 2014 

Medlem (2 år) : Roar Olsen 2013 2015 

Medlem (2 år) : Kai Liland 2013 2014 

 

Baneutvalget 

1. medlem (2 år) : Jan Fredriksen 2013 2015 

2. medlem (2 år) : Johnny Hansen 2013 2015 

 

Miniatyrskytterlaget 

1. medlem (2 år) : Tom Schaug 2013 

2. medlem (2 år) : Harry Schaug 2013 

3. medlem (2 år) : Hugo Ongstad 2012 2014 

 

Revisor (2 år) : Odd Einar Eilertsen 2012 2014 

Vara revisor (2 år) : Roy Ra 2013 2015 

Ammoforvalter (2 år) : Odd Spjelkavik 2013 2015 

Husforvalter (1 år) : Harry Schaug 2013 2014 

 

Valgkomité 

1. medlem : Kjetil Bjørdal 2011 (Går ut) 

2. medlem : Helge Ingebrigtsen 2012 (Rykker opp) 

Vara : Rune Schaug 2013 2014 

 

Repr. til styret i 

Samfunnshuset A/L (2 år) : Harry Schaug 2013 2015 

Vara (2 år) : Tom Schaug 2012 2014 

  



Følgende er på valg i 2014: 

Styret 2013 Forslag / valgt 2014   

Formann  : Jan Fredriksen   for 1 år      

Nestformann  : Harry Schaug   for 2 år      

1. styremedlem : Jørn Kåre Ingjer  for 2 år      

2. styremedlem : Arne Spjelkavik  for 2 år      

1. vara styremedlem : Jan S Johansen  for 1 år      

2. vara styremedlem : Olav Solstrand   for 1 år      

3. vara styremedlem : Tom Schaug   for 1 år      

 

Jegerutvalg 

Formann  : Kjetil Bjørdal   for 1 år      

Medlem  : Kai Liland   for 2 år      

 

Miniatyrskytterlaget 

3. medlem  : Hugo Ongstad   for 2 år ?   (Nedlagt) 

 

Revisor  : Odd-Einar Eilertsen  for 2 år      

 

Husforvalter  : Harry Schaug   for 1 år      

 

Valgkomité 

1. medlem  : Kjetil Bjørdal  (går ut)  Helge Ingebrigtsen 

2. medlem  : Helge Ingebrigtsen (rykker opp til 1.) Rune Schaug 

Vara   : Rune Schaug  (rykker opp til 2.)      

 

Vara repr. til styret i 

Samfunnshuset A/L : Tom Schaug   for 2 år      



AKTIVITETER 2014: 

Styret har avholdt 1 styremøte i perioden og behandlet 5 saker. Det var også et møte/idédugnad i 

forkant av KM Vinterfelt.  

 

Innendørsaktiviteter 

Fra oktober til februar har det vært trening med kal. 22 på skytebanen. Noen skyttere var også med på 

hjemmebaneskytingen i Parabolflua Cup, arrangert av Kvæfjord skytterlag. Laget arrangerte skyteskole, 

med 12 unger og 5 voksne, og flere av disse er nå blant de mest aktive. 

 

Arrangementer 

Vi arrangerte ett stevne i Vinterkarusellen med 26 deltakere. 

KM vinterfelt Midtre krets hadde 124 deltakere i et til dels ufyselig regnvær. Skytterne var likevel godt 

fornøyd med arrangementet, der Anders Kruhaug fra Bjerkvik ble mester. Det ble delt ut mange fine 

premier, etter at Olav Solstrand hadde gjort en kjempeinnsats med å samle inn. De fleste på Andøya, og 

ganske mange på Sortland hadde besøk av Olav opptil flere ganger i vinter. Vi fikk også fine premier fra 

"skytterbutikkene"; blant annet 5000 skudd kaliber .22 fra Norma og en rekruttjakke fra Magne Landrø 

AS. 

Andøytreffen gikk bra i år også, til tross for at Andenes avlyste sitt banestevne med en dags varsel. Det 

ble derfor arrangert et "ekstra" åpent stevne på Dverberg lørdag samtidig med feltstevnet, noe de ca. 70 

skytterne var svært godt fornøyd med. Om været var dårlig under KM vinterfelt, var det desto bedre på 

Andøytreffen, med fin temperatur, vindstille og sol fra skyfri himmel. 

Jegerne har hatt trening og oppskyting på Daumannsholen, der elektronikken på 100-meteren har vært 

brukt, i tillegg til 3 reinfigurer og 4 runde skiver på papp. 

 

Baneanlegget 

Alle skiver og kabler, både på 100- og 200-meteren er demontert og tatt inn på standplassen for 

vedlikehold i løpet av vinteren. Strekkodeleserne som ble kjøpt har vært brukt på 2 skiver på 100-

meteren. På disse skivene har det ikke vært noen problemer, men på de andre skivene forekommer 

stadig "feiltasting", slik at de ikke kan brukes før de er riktig innstilt på nytt. Det bør kjøpes inn 4 til, slik 

at det er strekkodelesere til alle skiver på 100-meteren. 

Skytterhuset har vært utleid flere ganger i år, både til barnedåp, bursdager og ”elgfest”. Jaktlaget som 

hadde Dverberg brukte som vanlig skytterhuset som base første uka av årets elgjakt. 

 

Økonomi 

Vi har inntekter fra Forsvaret for leie av banen og noen kroner fra jegernes aktivitet (ca. 6.800). Også HV 

har brukt banen i år. Huset i Okla var utleid til forsvaret under øvelse Cold Response i mars. Det ble også 

brukbart overskudd både fra KM vinterfelt ( ca. 30.000) og fra Andøytreffen (ca. 15.000). Vi har også fått 

5.000 fra hver i sponsormidler fra LNS, Byggmakker og Optiker Ramstad, og 2.500 fra Andøya 

Rakettskytefelt. Vi fikk 17.500 fra Frifond, og det er brukt til å kjøpe inn en "Rekrutt" Sauer. 

 

 

 



Skyteaktivitet og prestasjoner 

Det har i 2014 vært ganske stor aktivitet blant de aktive skytterne fra Dverberg, og flere nye skyttere er 

kommet til i år. Mari, Tove Mette, Jan, Øystein, og familien Grav/Vollan har vært mest aktive, men også 

veteranene har vært med på mange stevner. 14 skyttere deltok på KM vinterfelt, 9 skyttere deltok på 

NNM bane og felt i Harstad / Bjerkvik, og Jan S Johansen var eneste deltaker fra Dverberg på 

Landsskytterstevnet i Sandnes. 14 skyttere var med på Samlagsstevnet bane på Sortland. Totalt 22 

skyttere har vært med på ett eller flere stevner. Flere har fått gavepremier for sine prestasjoner, og det 

skal i år deles ut premiepenger til lagets skyttere for ca. 15.200 kroner. 

Rune Schaug gikk ned i klasse 2 i 2014, og har ligget helt i toppen i klassen i de fleste stevner han har 

deltatt på. Han må dermed opp til klasse 3 igjen i 2015. Steinar Vollan har skutt så godt i klasse 1 i år, at 

han må opp til klasse 2 neste år. Hanne Siren Wikhaug var kun med på Samlagsstevnet bane på Sortland, 

og med 242 poeng og seier i klasse 1, må hun også opp til klasse 2 neste år. 

Jan Fredriksen gikk til klasse V55 i år, og har også svært gode resultater i flere stevner. 

Mari gikk over til kaliber 6,5 i sommer, og måtte dermed flyttes opp i klasse Eldre rekrutt. 

Dverberg skytterlag hadde i år det beste NNM så langt, med hele 4 Nordnorske mestere, og flere andre 

gode plasseringer. Nora og Tove Mette i skogsløp, Rune på bane i klasse 2, og Jan på felt i klasse V55. 

Håper dette inspirerer til mye trening i tiden framover, særlig med tanke på at Landsskytterstevnet skal 

være i Målselv (Øverbygd) i 2016. 
 

Noen resultater fra året som er gått: 

 Klasse Stevne Poeng 

Kevin: R Nr. 4, Samlagsstevnet bane, Sortland 328 

Mari: R Samlagsmester vinterfelt, Sortland 40/9 

  Nr. 4, KM vinterfelt 36/1 

  Nr. 2, NNM skogsløp sprint 

Mari: Er Nr. 19, NNM bane, Trondenes 246 

  Nr. 2, Samlagsstevnet bane, Sortland 340 

Niklas: Er Nr. 2, vinterfelt, Kvæfjord 26/13 

  Nr. 1, vinterfelt, Ramsund 23/13 

  Nr. 2, Organisasjonsmedaljen, Sortland 235 

Øystein: Jr Nr. 6, NNM felt, Bjerkvik 39/8 

  Nr. 12, NNM bane, Trondenes 243 

  Samlagsmester bane, Sortland 334 

  Samlagsmester felt, Andenes 38/3 

Nora: Jr Nr. 3, KM vinterfelt 39/9 

  Nordnorsk Mester skogsløp sprint 

  Nr. 11, Norgescup, Aspøy og Straumsnes 345 

Tove Mette: 2 Nordnorsk Mester skogsløp sprint, skytterklasse kvinner 

  Nr. 9, NNM felt klasse 2, Bjerkvik 20/2 

Rune: 2 Nr. 24 NNM felt klasse 2-5-V55, Bjerkvik 37/1 

  Nordnorsk Mester bane klasse 2, Trondenes 340 

  Samlagsmester felt klasse 2, Andenes 36/1 

Torstein: 3 Nr. 3, KM vinterfelt klasse 3, nr. 19 sammenlagt 29/1 

  Samlagsmester Felthurtig, Andenes 



Odd-Einar: 1 Nr. 1, KM vinterfelt klasse 1 19/7 

Steinar: 1 Nr. 2, KM vinterfelt klasse 1 17/4 

  Nr. 1, Organisasjonsmedaljen, Sortland (Sølv medalje) 262 

Lise: 1 Nr. 3, KM vinterfelt klasse 1 17/3 

  Nr. 3, Samlagsstevnet bane, Sortland 238 

Harry: V65 Nr. 1, vinterfelt, Bø 30/12 

Jan S.: V73 Nr. 2, Tørrskoddfelten, Målselv 30/20 

  Nr. 4, KM vinterfelt 41/6 

  Nr. 2, Organisasjonsmedaljen, Sortland 245 

  Nr. 1, Avslutningsstevnet, Bø 341 

Olav:  Nr. 2, Avslutningsstevnet, Bø 341 

Kerstin: 1 Nr. 2, åpent stevne, Dverberg 241 

Hanne Siren: 1 Samlagsmester bane klasse 1, Sortland 242 

Jan: V55 Samlagsmester miniatyr, Andenes 248 

  Samlagsmester vinterfelt klasse 2-5-V55, Sortland 39/5 

  Nr. 1, Ofoten cup finale, Ramsund 333 

  Nordnorsk Mester felt klasse V55, Bjerkvik 37/5 

  Nr. 4, NNM bane klasse V55, Trondenes 339 

  Samlagsmester bane klasse V55, Sortland 336 

I Vesterålskarusellen vinterfelt ble Jan F. nr. 2 i klasse 2-5-V55, og Lise, Torstein, og Harry vant sine 

klasser. Øystein, Jan S. og Jan F. vant sine klasser i Sommercupen i Vesterålen. 

Vi gratulerer så mye til alle, med gode resultater og plasseringer! 
 

Storviltjegerne har hatt stor aktivitet denne sesongen også, og ca. 60 jegere har vært på skytebanen en 

eller flere ganger, for trening og oppskyting.  
Skytebanen i Okla er permanent nedlagt. Området må være ryddet innen 31.08.2015. Fra denne dato 

overtar Skogvoll Utmarkfellesskap huset som står igjen. Alle forpliktelser overfor Skogvoll 

Utmarkfellesskap er pr. d.d. oppgjort. 
 

Neste sesong 

Vi skal arrangere Samlagsstevne vinterfelt søndag 29. mars. Andenes har feltstevne samme dag, slik at vi 

må skyte der ute tidlig på formiddagen, for så å dra hit for å arrangere SM. Vi har også skyting om Den 

norske Skyttermedalje søndag 16. august, og vi har Andøytreffen bane lørdag 29. august. 

 

NNM bane og felt skal være i Mosjøen, og går 2. - 5. juli. Landsskytterstevnet går på Lesja 31.7 - 7.8, og 

vi håper mange tar turen dit. 

 

Jeg vil til slutt ønske alle skyttere, og gjenvalgte eller nyvalgte tillitskvinner og -menn lykke til neste år, 

og takk for innsatsen til alle avtroppende tillitsmenn. 

Dverberg 25.10.2014 

 

 

Jan Fredriksen 

Formann 


